
Mnenje strank, ki se zasedanja niso pdeležile

Dogovorjena načela niso bila
spoštovana

Zaradi znanih razlogov je bil razrešen Izvršni svet (IS)
občine, kot to predvidevajo zakonska določila, če njegov
predsednik odstopi.

Na seji Skupščine občine je bil za mandatarja za sesta-
vo novega IS izvoljen ing. Leopold PRISTAVEC. Že
v svojem nagovoru, ki ga je imel ob svoji izvolitvi, je
dejal, da se sestava IS ne bo bistveno spremenila, poseb-
no pa je povdaril, da njegov koncepl sestave IS sloni celo
v zmanjšanju števila njegovih članov. Z njegovim predlo-
gom smo tudi mi soglašali, zato smo tudi sami predlagali,
da bi člani dosedanjega IS ostali tudi v novem ter da se
število članov, 6e že ne zmanjša pa vsaj ostane v istem
številu.

Svojo zamisel smo gradilj na sledečih tezah:
— delo dosedanjcga IS je bilo ocenjeno kot dobro
— pred nami je, v relativno kratkem času, predvidena

sprememba organiziranosti občin, zato bi uvajanje večje-
ga Stevila novih članov pripeljalo k zmanjšanju učinkovi-
tosti dela občinske uprave, z obstoječim 1S pa bi tudi
zagotovili nadaljno kontinuiteto dela

— in, ne nazadnje, bi opozorili tudi na vsesploSni
povdarek na zmanjševanje državnc uprave

Vse te naše pripombe in razmiSljanja smo tudi pisno
posredovali g. Pristavcu. Žal pa smo ob predlogu g.
Prislavca za sestavo IS, ki ga je da) za sejo skupičine,
videli, da se ni držal dogovotjenih načel. Stevilo članov
IS se je povečalo, razdelile so se pristojnosti posameznih
komitejev, dosedanji delovni uspchi nekaterih na novo
predlaganih kandidatov pa ne zagotavljajo uspeinega in
strokovnega dela novega IS. Vse to pa zahteva še nadalj-
ne temeljite razgovore z mandataijem, da bomo v oboje-
stransko korist uspcžno rešili omejeno problematiko.
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